



INSTRUCTIONS

344-014 EN/FR C000000

Install Instruction:

The product should be assembled by an adult, referring to its assembly diagram or product images.

WARNINGS:

1. The product should be assembled by an adult!
2. Only for domestic use.!
3. CHOKING HAZARD - Small parts. Not for children under 3 years!
4. To be used under the direct supervision of an adult.
5. FOR AGES 3 years & ABOVE.
6. Maximum user weight/Maximum bearing weight:**50KG**
7. Checks and maintenance of the main parts at regular intervals!
8. Please put the product on the flat floor, do not put it on the soft floor!
9. Plastic bag is not for playing. for which may cause suffocation, please keep away from small children.

Maintenance:

1. Toys shall be accompanied by maintenance instructions drawing attention to the need of carrying out checks and maintenance of the main parts (crossbeams, suspensions, anchors etc.) at regular intervals, pointing out that if these checks are not carried out the toy could overturn or otherwise become a hazard;
2. Whenever practical, the instructions shall also be affixed to the toy;
3. The maintenance instructions shall, when appropriate, also include the following recommendations pointing out that it is of particular importance that they be followed at the beginning of each season as well as at regular intervals during the usage season:
4. Check all nuts and bolts for tightness and tighten when required;
5. Check all coverings for bolts and sharp edges and replace when required;
6. Replace defective parts in accordance with the manufacturer's instructions.

Instructions

Instruions d'installation :

Le produit doit être assemblé par un adulte, en se référant à son diagramme d'assemblage ou à ses images de produit.

AVERTISSEMENT :

10. Le produit doit être assemblé par un adulte!
11. Uniquement pour un usage domestique !
12. RISQUE D'ÉTOUFFEMENT- Petites pièces. Pas pour les enfants de moins de 3 ans !
13. Utilisation sous la surveillance directe d'un adulte.
14. POUR LES AGES DE 3 ANS ET PLUS.
15. Poids maximum de l'utilisateur/Poids maximum du roulement : **50KG**
16. Contrôle et l'entretien des parties principales à intervalles réguliers !
17. Veuillez poser le produit sur le sol plat, ne mettez-le pas sur le sol doux !
18. Le sac en plastique n'est pas pour jouer pour qui peut causer l'étouffement, veuillez tenir à l'écart des petits enfants.

1. Les jouets doivent être accompagnés d'instructions d'entretien signalant la nécessité d'effectuer les contrôles et l'entretien des pièces principales (poutres croisées, suspensions, ancrés, etc.) à intervalles réguliers, en indiquant que si ces contrôles ne sont pas effectués, le jouet pourrait se renverser ou devenir un danger ;
2. Dans la mesure du possible, les instructions doivent également être apposées sur le jouet ;
3. Les instructions d'entretien doivent, le cas échéant, inclure également les recommandations suivantes indiquant qu'il est particulièrement important qu'elles soient suivies au début de chaque saison ainsi qu'à intervalles réguliers pendant la saison d'utilisation :
4. Vérifiez que tous les écrous et boulons sont bien serrés, et serrez-les au besoin ;
5. Vérifiez tous les revêtements pour les boulons et les bords pointus, et remplacez-les au besoin ;
6. Remplacez les pièces défectueuses conformément aux instructions du fabricant.



CA



001-855-537-6088
customerservice@aosom.ca